

## **Press Communique**

### **Setting up of an Online Repository – MV Wakashio Oil Spill**

The Ministry of Environment, Solid Waste Management and Climate Change is currently in the process of setting up of an online repository to collect all information (including reports, photos, articles, videos) pertaining to MV Wakashio Oil Spill, the affected sites and their vicinities. The information collected will be screened and used for the environmental, social and economic impacts assessment.

The public is being hereby again informed that an online system has been established and that any information relating to the MV Wakashio Oil Spill can be sent to this Ministry at the following email address: **[envirodata@govmu.org](mailto:envirodata@govmu.org)**

Please note that confidentiality of information will be maintained.

**Ministry of Environment, Solid Waste Management and Climate Change**

**19 January 2021**

## **Communiqué de Presse**

### **Mise en place d'un Référentiel en Ligne (Online Repository) – Déversement d'hydrocarbure du MV Wakashio**

Le Ministère de l'Environnement, de la Gestion des déchets solides et du Changement climatique a mis en place un système en ligne pour collecter et sauvegarder toutes les informations (y compris les rapports, photos, articles, vidéos) concernant le déversement d'hydrocarbure du MV Wakashio et les sites ainsi affectés. Les informations recueillies seront examinées et utilisées pour l'évaluation des impacts environnementaux, économiques et sociaux.

Le public est à nouveau informé qu'il peut toujours envoyer toute information relative au déversement d'hydrocarbure du MV Wakashio à l'adresse électronique suivante: **[envirodata@govmu.org](mailto:envirodata@govmu.org)**

Veillez noter que les informations seront traitées en toute confidentialité.

**Ministère de l'Environnement, de la Gestion des déchets solides et du Changement climatique**

**19 Janvier 2021**